
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 29. november 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Er ministeren enig med sin partifælle Villum Christensen, som til Altinget den
10. december 2015 påpegede, at reglerne om cabotagekørsel blot er til for ”at
tækkes visse lønmodtagergrupper”, der ønsker at afskærme Danmark mod
konkurrencen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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